



भारत का राजदूतावास, मॉस्को, रूस

आर्थिक एवं वाणिज्यिक निकाय

Embassy of India, Moscow, Russia

Economic and Commercial Wing

Посольство Индии в Москве, Россия

Отдел экономики и коммерции

No. MOS/E&C/47/02/2025

13 February 2025

The Embassy of the Republic of India to the Russian Federation presents its compliments to the Ministry of Industry and Trade of the Russian Federation and has the honour to inform about the Vibrant Buildcon 2025 to be held from April 13th - 16th, 2025, at Yashobhoomi, New Delhi.

Vibrant Buildcon 2025 is a premier global expo supported by CAPEXIL, Export Promotion Council, Ministry of Commerce and Industry, Government of India. Vibrant Buildcon serves as a strategic platform for Building Materials, Hardware, Ceramic Industries, and related sectors, bringing together top manufacturers, suppliers, and international buyers for high-value B2B interactions. The event will offer an unparalleled opportunity for Russian businesses to explore sourcing possibilities and establish partnerships with Indian manufacturers.

The key industries at Vibrant Buildcon 2025 are:

- Ceramic Tiles & Sanitaryware
- Paints & Gypsum Board
- Marble, Granite & Stone
- Timber, Plywood, Laminates & Flooring
- Hardware, Bath Fittings & Sinks
- CP & Pipe Fittings
- Glue, Adhesives & Chemicals
- Window Sections & Doors

Russian companies wishing to come as buyers or exhibitors are invited to pass registration on the website <https://vibrantbuildcon.com/>. For approved buyers, the organizers can consider Air Tickets Reimbursement, Complimentary Hotel Stay and Airport Transfers.

It is requested that the esteemed Ministry may kindly disseminate this information to the interested Russian companies and business associations. The Embassy may be contacted via email i@india-russia.ru or telephonically at +7 495 783 75 35 ext.363.

The Embassy of the Republic of India to the Russian Federation avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Industry and Trade of the Russian Federation the assurances of its highest consideration.

Ministry of Industry and Trade of the Russian Federation

[Kind attention: Mr. Sergey Nosov,

Director, Department of Countries of Asia, Africa and Latin America]



Page 1 of 2

105 064, मॉस्को, वोरन्तसोवो पोल्ये, 4c2

105 064, Moscow, Vorontsovo Polye, 4c2

105 064, Москва, Воронцово Поле, 4c2

eco.moscow@mea.gov.in

com.moscow@mea.gov.in

com1.moscow@mea.gov.in

ПРАВИТЕЛЬСТВО
Российской Федерации
13.02.2025
Б.Х. № 6487
फ़ोन/Tel./Тел. +7 (495) 783-75-34
फैक्स/Fax/Факс +7 (495) 916-10-50
www.indianembassy-moscow.gov.in

Copy:

Ministry of Construction, Housing and Utilities of the Russian Federation

[Kind attention: Mr. Alexander Lomakin, Deputy Minister]

Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation

[Kind attention: Mr. Sergey Katyrin, President,

Chamber of Commerce and Industry of the Russian Federation]

National Association of Constructors

[Kind attention: Mr. Anton Glushkov, President]

Moscow Chamber of Commerce and Industry

[Kind attention: Mr. Vladimir Platonov, President,

Moscow Chamber of Commerce and Industry]

Association of Ceramic Materials Producers

[Kind attention: Ms Galina Dudenkova, President]

Association of Wall Ceramic Materials Producers

[Kind attention: Mr. Vladislav Gerashchenko, Director]

National Association of Building Materials and Construction Industry Manufacturers

[Kind attention: Mr. Anton Solon, ExecutiveDirector]

All-Russian public organization "Business Russia", Moscow

[Kind attention: Ms Nonna Kagramanyan, Vice-President]

Ministry of Foreign Affairs of the Russian Federation, Moscow

[Kind attention: Second Asia Department]

Executive bodies of regions of the Russian Federation

№ MOS/E&C/47/02/2025

13 февраля 2025 г.

Посольство Республики Индии в Российской Федерации свидетельствует свое уважение Министерству промышленности и торговли Российской Федерации и имеет честь сообщить о выставке Vibrant Buildcon 2025 в период с 13 по 16 апреля 2025 г. в Яшобхуми, Нью-Дели.

Vibrant Buildcon 2025 — это ведущая международная выставка, поддерживаемая Советом по содействию экспорту химической и смежной продукции (CAPEXIL), при Министерстве торговли и промышленности Правительства Индии. Vibrant Buildcon - стратегическая платформа для отраслей строительных материалов, оборудования, керамической продукции и прочих. Выставка объединяет ведущих производителей, поставщиков и международных покупателей, предоставляя возможности для взаимодействия B2B. Российские компании получают беспрецедентную возможность изучить возможности поставок и наладить партнерские отношения с индийскими производителями.

На Vibrant Buildcon 2025 будут представлены:

- Керамическая плитка и сантехника,
- Краски и гипсокартон,
- Мрамор, гранит и камень,
- Древесина, фанера, ламинат и напольные покрытия,
- Фурнитура для ванных комнат и раковины,
- Трубы и арматура,
- Клей, адгезивы и химикаты,
- Оконные блоки и двери.

Российские компании, желающие приехать в качестве покупателей или экспонентов, приглашаются пройти регистрацию на сайте <https://vibrantbuildcon.com/>. Для утвержденных покупателей организаторы готовы рассмотреть возможность возмещения стоимости авиабилетов, бесплатного гостиничного размещения и трансферов из аэропорта.

Просим уважаемое Министерство о распространении данной информации среди заинтересованных компаний и деловых ассоциаций.

Просим уважаемое Министерство любезно распространить эту информацию среди заинтересованных российских компаний и деловых ассоциаций. По возникающим вопросам и за визовой поддержкой в Посольство можно обращаться по электронной почте i@india-russia.ru или по телефону +7 495 783 75 35 доб.363.

Посольство Республики Индии в Российской Федерации пользуется возможностью, чтобы возобновить Министерству промышленности и торговли Российской Федерации уверения в своем высочайшем уважении.

Министерство промышленности и торговли Российской Федерации

[Вниманию: г-на Сергея Носова,

Директора Департамента стран Азии, Африки и Латинской Америки]

Сору:

Министерство строительства и жилищно-коммунального хозяйства Российской Федерации

[Вниманию: г-на Александра Ломакина, заместителя Министра]

Торгово-промышленная палата Российской Федерации, Москва

[Вниманию: г-на Сергея Катырина, Президента]

Московская торгово-промышленная палата, Москва

[Вниманию: г-на Владимира Платонова, Президента]

Национальное объединение строителей (НОСТРОЙ)

[Вниманию: г-на Антона Глушкова, Президента]

Ассоциация производителей керамических материалов

[Вниманию: г-жи Галины Дуденковой, Президента]

Ассоциация производителей керамических стеновых материалов

[Вниманию: г-на Владислава Геращенко, директора]

Национальное объединение производителей строительных материалов и строительной индустрии

[Вниманию: г-на Антона Солона, исполнительного директора]

Общероссийская общественная организация «Деловая Россия»

[Вниманию: г-жи Нонны Каграманян, вице-президента]

Министерство иностранных дел Российской Федерации

[Вниманию: Второго департамента Азии]

Органы исполнительной власти субъектов Российской Федерации